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Προς: 

κ. Αθανάσιο Μπούρα , Αντιπρόεδρο της Βουλής των Ελλήνων 

Φίλτατε κ. Μπούρα , 

μετά από σύσκεψη του ΔΣ του Εμπορικού Συλλόγου Μεγάρων , θα θέλαμε να θίξουμε ένα 

ιδιαίτερα σημαντικό θέμα που απασχολεί πολύ κόσμο. Το θέμα της κοινωνικής 

ασφάλισης.Κατά τη διάρκεια της καραντίνας, λόγω covid 19, είχε δοθεί η δυνατότητα ,σε 

πολίτες που δε δικαιούντο ασφάλιση, κάλυψης στον τομέα της υγείας , το οποίο δικαίωμα  

πλέον έχει  τεθεί σε παύση. Είναι αδιανόητο, από ανθρωπιστικής άποψης  , μέλη της 

κοινωνίας του σήμερα να μην έχουν το δικαίωμα ιατροφαρμακευτικής περίθαλψης. Ίσως, ένας 

τρόπος θα ήταν να υπάρξει μία ικανοποιητική  ρύθμιση χρεών ή ακόμα και κούρεμα αυτών 

προκειμένου να μπορέσει ο ανασφάλιστος κόσμος  να ανταπεξέλθει . Αλλά από την άλλη, το 

πιο δίκαιο ίσως θα ήταν να μην υπάρχει διαχωρισμός στον Έλληνα πολίτη  όσον αφορά την 

επαγγελματική του υπόσταση.Παρακαλούμε εσάς να γίνετε ο αγγελιοφόρος και   να 

διαβιβάσετε το αίτημα μας το συντομότερο δυνατό ώστε να βρεθεί λύση σε ένα θέμα μείζονος 

σημασίας.   

Με εκτίμηση  

 

Ο Πρόεδρος    

Γκίνης Χρήστος                                                                                

Η Γενική Γραμματέας 

                                                                                                               

Χατζή Δήμητρα 

 


